

天主教聖葉理諾幼稚園
St. Jerome's Catholic Kindergarten
2027-2028 年度新生入學申請表

只供本幼稚園填寫
For Official Use Only
申請編號
Application No.: _____

Application Form for Admission in the 2027/28 School Year

甲部：申請人資料

Part A: Applicant's Particulars

中文姓名： Name in Chinese		英文姓名： Name in English		相片 Photo	
*性別： *Sex	☐ 男 M ☐ 女 F	出生日期： Date of Birth			
出生證明書編號： Birth Certificate No.		出生地點： Place of Birth			
住址： Home Address					
住宅電話： Home Tel. No.		國籍： Nationality			
手提電話： Mobile No.		電郵地址： Email Address			
家中常用語言： Spoken language at home		宗教信仰： Religion		領洗證編號： Baptism Certificate No.	
申請班級： Applying for class	* ☐ 幼兒班 K1 ☐ 低班 K2 ☐ 高班 K3				
	# ☐ 上午班 A.M. ☐ 全日班 Whole Day				

乙部：家長/監護人資料

Part B: Parent/Guardian's Particulars

	父親 Father	母親 Mother	監護人 Guardian
姓名 Name:			
職業 Occupation:			
聯絡電話 Contact Tel. No:			

丙部：現/曾就讀本幼稚園之兄弟姊妹資料(如適用)

Part C: Particulars of Siblings attending / having attended this Kindergarten (if applicable)

	姓名 Name:	學年 School Year:	班級 Class:	與申請人關係 Relationship:
1				
2				
3				

家長/監護人簽署 Signature of Parent/Guardian : _____ 日期 Date : _____

* 請在適當的□內加上✓。*Please indicate your choice by putting a "✓" in the appropriate box.

#請在□內以數字填寫申請次序1,2,3。# Please indicate your choice by 1,2,3 in the appropriate box.

注意事項/ Point to Note :

此表格所提供的個人資料會用作處理幼稚園入學申請之用。申請程序完成後，所有提供資料將被銷毀。根據個人資料（私隱）條例規定，申請人有權要求查閱、更正及更新其個人資料。如有查詢，請與幼稚園聯絡。

Personal data in this form is provided for processing application for kindergarten admission. After completion of the application procedure, all information provided will be disposed of. In accordance with the Personal Data (Privacy) Ordinance, applicants have the right to access, correct and update their own personal data. Please approach the kindergarten for any enquiries.

只供本幼稚園填寫 For Official Use Only	面見 Interview	日期 Date:	時間 Time:
	申請日期 Date of Application:		
	申請結果 Result of Application:	☐ 取錄 Accepted ☐ 備取 Wait-listed ☐ 不予取錄 Rejected	

遞交入學申請表往本幼稚園時，家長/監護人須攜帶下列文件之正副本：正本作核對之用

When returning the completed application form, the parent / guardian signing the application form is required to bring along the following documents and submit their photocopies.

- ☐ 申請人之香港出生證明書 / 身份證明文件 / 居留本港證件正副本
The **original and copy** of the applicant's birth certificate or identity documents
- ☐ 父親及母親身份證明文件副本
A copy of parent Identity Card, Passport or other identity documents
- ☐ 近照 2 張 (1.5 吋 x2 吋) (包括張貼於入學申請表之相片)
2 recent photos (1.5"x 2") (including the photo for the application form)
- ☐ 領洗紙副本 (天主教徒適用)
A copy of the applicant's baptism certificate if he/she is a Catholic
- ☐ 回郵信封 3 個 (9 吋 x4 吋)
*須貼足香港郵票\$2.40(香港地址)或\$3.90(中國內地地址);信封面上清楚填寫回郵地址及學童姓名
3 return envelopes (9" x 4")
*each completed with the name and address of parent/guardian and stick with \$2.40 (H.K.) or \$3.90 (China) stamp
- ☐ 學童之免疫注射記錄副本
A copy of the applicant's vaccination records
- ☐ 最近三個月之居住地址證明文件副本(水費單/電費單/煤氣費單/差餉單)
A copy of the applicant's proof of residential address valid within 3 months(water/electricity/town gas bills)
- ☐ 兄/姊在本幼稚園之畢業證明文件副本(本幼稚園畢業生適用)
A copy of the applicant's sibling graduate certificate (if applicable)
- ☐ 報名費港幣 40 元
Application fee is \$40

*本幼稚園將保留安排被錄取學生就讀班別之最後權利。
Kindergarten has the right to change applied class.

遞交申請表格：

日期：2026年9月1日(星期二)至2026年10月31日(星期六)

時間：星期一至星期五 上午9:00-下午5:00

星期六 上午9:00-12:00

*9月26日、10月1及19日公眾假期除外

Return Period:

Date: 1 September 2026 (Tuesday) to 31 October 2026 (Saturday)

Time: 9:00a.m. to 5:00p.m. (Mondays to Fridays)

9:00a.m. to 12:00nn (Saturdays)

*excluding 26 Sep 2026, 1 Oct 2026, 19 Oct 2026

St. Jerome's Catholic Kindergarten 天主教聖葉理諾幼稚園
2/F & 3/F No.6 Tin Mei Street, Tin Shui Wai, Yuen Long, N.T.

新界元朗天水圍 天美街六號二樓及三樓

Tel 電話：2486 4077 Fax 傳真：2486 4432

Email 電郵：sjhead@stjeromesckg.edu.hk

Website 網址：www.stjeromesckg.edu.hk